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     Tel.nr. 040 207 0064 (alleen tijdens activiteiten) 

Secretariaat:   Postbus 916 - 5550 AX Valkenswaard 

Kamer van Koophandel:  1719 4111        IBAN NL70 RBRB 8837 2073 44 
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Voorzitter Frank Smulders voorzitter@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 32 31 

Secretaris Frits Baljet secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 88 58 

Penningmeester Peter Maathuis penningmeester@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Vice-voorzitter Toon van den Berg tvdb2201@gmail.com 040 204 43 95 

Bestuurslid Carien Baudewijns carienbaudewijns@kpnmail.nl 040 201 64 15 

Bestuurslid Ton van Hees h.hees6@upcmail.nl 0621 674 875 

Bestuurslid Frans Schraven frans.schraven@outlook.com 0653 193 252 

    

Commissies    

Baancommissie Ad Strijbosch baan@valkenswaardsegolfclub.nl 0653 243 192 

Clubhuiscommissie Maarten Ingelse clubhuis@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 80 26 

Handicapcommissie 
Cor François 

Kees van der Heijden 
hcp54@valkenswaardsegolfclub.nl 

040 201 52 05 

040 201 78 41 

Ledenadministratie Peter Nelissen leden@valkenswaardsegolfclub.nl 040 207 01 88 

Marshal– en Begelei- 

dingscommissie 
Peter van Dooremalen marshals@valkenswaardsegolfclub.nl 0618 392 449 

Redactie Teeshot Karin Wensink teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 87 03 

Regelcommissie Rob Derksen regels@valkenswaardsegolfclub.nl 0614 355 026 

Sponsorcommissie Gea Bloemen sponsor@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Technisch Beheer Frans Schraven TB@valkenswaardsegolfclub.nl 0653 193 252 

Webmaster Leo Visser webmaster@valkenswaardsegolfclub.nl 0651 214 740 

Wedstrijdcommissie 

 DDD (damesmiddag) 

 VVMM (herenmiddag) 

Will van der Burgt 

Toos Spierings 

Will van der Burgt 

wedstrijd@valkenswaardsegolfclub.nl 
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vvmm@valkenswaardsegolfclub.nl 

0624 363 988 

040 201 80 25 

0624 363 988 

Welkomstcommissie Helma Jansen welkom@valkenswaardsegolfclub.nl 0643 419 692 

    

Professional Ger Jeurissen jeurissen6@kpnplanet.nl 0651 098 281 
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Redactioneel— een goed voornemen 

Dit najaar veel op grote banen gespeeld, zowel in het 

buitenland als in Nederland. Vooral die in Duitsland 

bleken erg vergevingsgezind, met heerlijke brede 

fairways. Een beetje steil hier en daar, dan begin je 

toch te verlangen naar een buggy of in ieder geval 

een trolley met een motortje, maar vooruit! Je wilt 

niet naar de sportschool, dus… 

Weer terug op ons eigen vertrouwde sportpark slaat 

de rauwe werkelijkheid je om de oren. Je dacht het 

nu een beetje onder de knie te hebben? Ha! Okay, je 

afslag op een mag dan wel ver zijn, maar graag een 

beetje doseren bij je approach van de green, alsje-

blieft. Voor je het weet lig je bij de achterburen in de 

tuin. Zowel op hole twee als op hole zeven belanden 

de ballen steevast te veel naar rechts, uit angst in het 

bos te verdwalen. En er ligt een zandbak achter hole 

twee, wist je dat niet meer? Hole drie: BING! Licht-

mast. Bal nergens meer te vinden. Hole vier: oh, dat 

was een lekkere afslag. Beetje naar rechts, oei, door 

de voetbalgoal, in het bos. Nou, dan hole vijf: ook 

een lekkere afslag hoor. Maar o jee, die berkenboom, 

precies in m’n lijn… 

Op hole zes belandt de eerste bal uiteraard op de 

dijk, enne, de tweede bal mag dan beter zijn, maar 

als je niet beter gaat putten kom je er met te veel 

slagen af hoor. Hole zeven: bekend, hole acht: zoooo, 

bijna in de heg maar veel te veel naar rechts, je weet 

nou toch wel dat de nieuwe green op links ligt! De 

nijdige approach vertrekt als een raket en mist op 

een haar na een zwarte terreinwagen die in de buurt 

van het nieuwe rugby clubhuis in aanbouw gepar-

keerd staat. Op mijn verzoek of ze de auto een stukje 

op willen schuiven wordt meewarig gegrinnikt. 

“Vrouwke, dat balletje moet toch in dat gaatje?” Fijn, 

bedankt. En uiteraard, uit frustratie trek ik op hole 

negen de bal volledig het bos in.  

Met beide voeten stevig op de grond en een golfillusie 

armer begin ik aan de tweede ronde. Kijk, het kan 

altijd beter, maar hier word ik alweer een beetje blijer 

van. Rustig aan, beetje doseren, van die dingen. De 

zwarte terreinwagen - die geen centimeter is ver-

plaatst - komt er gelukkig zonder deuken vanaf en 

ook mijn ego, na de eerste ronde volledig in de kreu-

kels, heb ik weer een beetje weten op te poetsen. 

En nu maar hopen dat alle lichamelijke ongemakken 

zich een beetje koest houden en het de komende 

winter wat golf-vriendelijker weer wordt dan het afge-

lopen jaar. Wie weet dat ik er dan in slaag om in het 

voorjaar eindelijk die handicap eens wat omlaag te 

krijgen. Die single handicap laat ik voor een volgend 

leven, maar onder de twintig, toe, dat moet toch eens 

een keertje lukken? 

Eerst maar eens de maanden van wintergreens en 

wintercompetitie, oliebollentoernooi en nieuwjaarsre-

ceptie – kortom, de maanden van ‘kouwe klauwen-

golf’ zien door te komen. Misschien krijg ik van Sin-

terklaas een nieuwe golftas, trakteer ik mezelf op 

nieuwe schoenen en stap ik over mijn schaduw heen 

en neem een paar lessen en dan, wie weet… Mocht 

een lagere handicap toch te hoog gegrepen blijken, 

dan neem ik mij voor meer birdies te maken. Al die 

bbtjes, daar win je geen prijzen mee. Beter een birdie 

op de kaart dan tien bijna birdies op de green. 

En zou de winter nou nat en naar zijn en droomt u 

van wegkruipen bij de zo lang gewenste open haard 

terwijl ondertussen de warmtepomp brommend zijn 

werk doet - u bent in ieder geval verzekerd van een 

paar droge en hartverwarmende golfmomenten. Want 

voor u ligt de winter Teeshot! Een 

knus vuurtje om u aan te warmen 

in barre tijden. Veel leesplezier 

toegewenst. 

Karin Wensink 

Aan alle leden en hun partners 

Op zondag 12 januari 2025 is er 

de gelegenheid het glas te heffen 

op het nieuwe jaar.  

Van 17.00 tot 19.00 uur in het 

clubhuis. 

Tot dan! 

Het bestuur 
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Van de voorzitter 

Het is al weer eind 2024 dus tijd 

om jullie weer even bij te praten. 

Het is voor de VGC een rustig jaar 

geworden. Het tweede kunstgras-

veld, dat SV Valkenswaard graag 

wil, is voorlopig uitgesteld. De 

verlichting op de holes 1, 2 en 9 

is ook op de lange baan gescho-

ven, omdat het natuur- en omge-

vingsonderzoek moet worden 

overgedaan. De baan is door de regenval op vele 

plaatsen modderig, maar ligt er eigenlijk nog redelijk 

bij en is tot nu toe nog bijna altijd bespeelbaar ge-

weest. Dit in tegenstelling tot veel banen om ons 

heen. Een bedankje voor de baancommissie en de 

gemeente is hier op zijn plaats. 

De DDD- en VVVM-kampioenschappen zijn weer ach-

ter de rug. Bij de dames wil ik Sera Brouwers felicite-

ren; bij de heren is na een spannende ontknoping Ad 

Strijbosch met de eer gaan strijken. Ook wil ik onze 

strokeplay kampioenen van dit jaar van harte profici-

at wensen. Bruto waren dat Anja Ingelse en Theo 

Peeters, netto Margriet Pijnenburg en Piet Lavrijssen. 

Super gedaan. 

 

Na een aantal jaar zijn we erin geslaagd om onze 

handicap- en regelcommissie te versterken met Eddy 

Kox, die inmiddels ook is geslaagd voor het examen 

regelcommissaris. Eddy, veel succes. 

Momenteel zijn we op zoek naar een voorzitter van 

onze technische commissie. Peter Verberne heeft na 

een lange tijd besloten dat het tijd is om het stokje 

over te dragen. Peter, bedankt voor al je goede werk. 

Voor degene die denkt “dat is iets voor mij” of die 

meer wil weten wat de functie inhoudt: meld je bij 

onze secretaris Frits Baljet. 

En met enkele marshals erbij zou het rooster gemak-

kelijker in te vullen zijn. Ook hier geldt: vraag niet 

alleen wat de club voor u kan doen, maar ook wat u 

voor de club kunt doen! 

Iedereen heeft gemerkt dat we een nieuw IT-systeem 

aan het implementeren zijn. Dit heeft nogal wat ge-

volgen voor ons allemaal maar is absoluut noodzake-

lijk. Het proces vordert gestaag en zal ons denk ik in 
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de toekomst wel een aantal voordelen opleveren. Het 

kost onze ict’ers veel tijd en moeite en ik wil hen hier 

namens ons allemaal heel hartelijk bedanken voor al 

het werk dat zij voor ons aan het doen zijn. 

Qua ledenaantal en ook financieel staan we er goed 

voor. Blijf allemaal je best doen om nieuwe aanwas 

voor onze club te enthousiasmeren, dan proberen wij 

als bestuur de ledenbijdrage nog even op het huidige 

niveau van € 295.- te houden. 

Ik ben vast nog wat vergeten, maar ik wil jullie allen 

uitnodigen voor onze nieuwjaarsreceptie die zal wor-

den gehouden op zondag 12 januari 2025 om 17.00 

uur in ons clubhuis. Allemaal van harte welkom! 

 

Rest mij nog om u veel gezondheid, golfplezier en 

hele fijne feestdagen te wensen. Ik tref u graag bij 

een van onze activiteiten of wedstrijden op of rond de 

baan. 

Frank Smulders 

 

 

Nieuws van de baancommissie 

Najaar 2024. 

Na een mooie zomer met soms natte maar in het al-

gemeen goede baanomstandigheden, staan we voor 

de herfst- en winterperiode. Op alle fairways mag 

sinds 1 november geplaatst worden. Doe dit wel vol-

gens de regels: maximaal 15 centimeter van de oor-

spronkelijke plek en niet dichter bij de hole. De 

zwembadholes zijn geprepareerd zodat we daardoor 

wat meer variatie in de baan hebben. Maak daar ge-

bruik van. 

De verhoging van de netten aan de achterkant van de 

driving range is in uitvoering en mogelijk al klaar. De 

nieuwe harken zijn praktisch en liggen gemakkelijk in 

gebruik. 

Er is weinig te melden m.b.t. de lichtmasten op de 

holes 1, 2 en 9 en de aanleg van een extra kunst-

grasveld naast onze holes 3 en 4. Op het voormalig 

Ergon terrein komt naar verwachting een beach vol-

leybalveld. In overleg met de gemeente zullen voor-

zieningen worden getroffen tegen onveilige situaties. 

Behalve mogelijk wat kleine wijzigingen aan de hin-

dernissen zijn er op korte termijn geen aanpassingen 

aan de baan te verwachten. 

Namens de baancommissieleden, 

Dammie Janssen, Toon Wijnen, 

Frans Smits, John Grijseels en Kees 

Alkemade. 

 

Ad Strijbosch 

Voorzitter Baancommissie 
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De drive van Theo 

Tja, er vliegt wel eens een putter door de lucht… En 

een krachtterm wil daar ook nog wel eens achteraan 

komen. Als Theo in de buurt is, voel je de dynamiek 

en het fanatisme, maar Theo zal het liever als gedre-

venheid bestempelen. Maar ja, wat moet je ook als 

topsporter pur-sang tussen al die liefhebbende gol-

fers, die mogelijk als amateursporter ook wel eens 

iets gepresteerd hebben, maar het bij lange na niet 

halen bij onze eigen wereldkampioen. Wat dat is Theo 

en ik geloof niet dat er binnen onze golfclub meer 

wereldkampioenen rondlopen. 

Natuurlijk heb ik het over Theo Peeters, die blijk 

geeft op meerdere terreinen gedreven te zijn, maar 

mijn ervaring met hem beperkt zich vooral tot het 

golfen. Ik word getriggerd als we via facebook ontwa-

ren dat Theo een E-book heeft uitgebracht. Daar wil-

len we meer van weten, dus snel een afspraak ge-

maakt. Nu weet ik niet of iedereen Theo goed kent, 

maar je hoeft het woord golf maar te laten vallen en 

Theo reageert, komt op stoom en stopt niet eens om 

adem te halen. Nee, zelfs het stellen van een vraag 

lukt me door het spontane verhaal maar zeer spora-

disch.  

 

Maar goed, eerst dat E-book. Theo geeft aan dat het 

E-book tot stand is gekomen nadat Marleen Schend-

zielorz (o.a. multimediaspecialist) hem daarvoor be-

naderd heeft. Het maken van zo’n E-book sprak hem 

wel aan, omdat hij daardoor meer bekendheid kan 

geven aan zijn huidige werkzaamheden als fitness 

trainer. 

Het E-book richt zich vooral op houding, fitness en 

stabiliteit bij het golfen. Middels enkele doorklikken 

ontwaar je Theo die voorbeelden geeft van houding 

en stabiliteit bij het afslaan van een bal. “Het past 

precies bij het werk dat ik tegenwoordig doe” aldus 

Theo. Tijdens ons gesprek krijg ik nog een demon-

stratie over het innemen van de juiste houding, maar 

verneem ook, dat leeftijd, techniek en kracht factoren 

zijn die het resultaat van een afslag bepalen. Dat stelt 

mij weer gerust… Tot mijn verwondering vertelt Theo, 

dat hij pas 10 jaar golft en slechts enkele lessen heeft 

gehad bij golfclub de Tongelreep. Wel vergaarde hij 

meteen allerlei kennis over houding en techniek om 

dat in combinatie te brengen met zijn activiteiten, als 

golf fitness trainer. Ook is hij o.a. naar Spanje en Ca-

lifornië (Titleist Performance Institute) geweest om 

cursussen te volgen. Aan de Leenderweg heeft hij zijn 

oefenruimte, waar hij dagelijks te vinden is om men-

sen te helpen om fitter en mobieler te worden, dan 

wel te blijven.  

Vervolgens krijg ik een exegese over allerlei toernooi-

en, met rankings en gradaties, maar eerlijk gezegd 

heb ik me daar nooit erg in verdiept, dus het duizelt 

me enigszins. Ambitie om golfleraar te worden heeft 

hij niet, want dan zou hij nu nog een 3- jarige cursus 

moeten volgen en dat ziet hij niet meer zitten. Ik wil 

graag even een uitstapje maken en vraag of hij altijd 

alleen maar gesport heeft. Dat blijkt niet zo te zijn, 

omdat hij al snel geconcludeerd had dat hij met spor-

ten zijn brood niet kon verdienen. Maar dan volgt er – 

in een duizelingwekkend tempo - een reeks aan werk-

zaamheden die hij heeft uitgevoerd. Oorspronkelijk 

was hij automonteur, vervolgens bussenbouwer bij 

Berkhof, waarna hij nog korte tijd gewerkt heeft bij 

een autoservice bedrijf. Ook dat maar voor korte tijd, 

want daarna kwam hij terecht in de luchtkanalen-

branche, toen systeemwanden en -plafonds, om ook 

werkzaam te zijn in de gevelbeplating. Nadat hij ma-

gazijnwerk in de aircobranche had verricht, besloot 

hij voor zichzelf te beginnen en heeft hij, als zelfstan-

dige, de fysieke trainingen opgepakt. Eigenlijk is 

daarmee de cirkel rond want Theo leest, ademt, ruikt, 

beoefent alles wat met sport te maken heeft met een 

tomeloze passie. 

 

Aanvankelijk voetballen bij De Valk, maar vanaf zijn 

19e jaar gedurende 10 jaar actief op de BMX en met 

succes. Want…. 2x wereldkampioen en daarnaast 4x 

Nederlands kampioen. Zo zag hij ook het nodige van 

de wereld omdat die wereldkampioenschappen overal 

plaatsvonden, zoals in Chili en in Brisbane. Daarna is 

hij gaan hardlopen, terwijl hij intussen ook nog actief 

was in het zaalvoetballen. Ook heeft hij enkele jaren 

gebiljart en ja, natuurlijk enkele malen clubkampioen 

geweest. 

Hardlopen, of specifieker gezegd cross-country indoor

- en outdoor, werd zijn nieuwe uitdaging. Veel en 

hard trainen was nodig maar ook fijn om te doen, zo 

geeft Theo aan. Bij voorkeur liep hij wedstrijden bin-
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 nen de eigen leeftijdscategorie. Omdat hij niet van 

half werk houdt, was het een uitdaging om bij AVV op 

clubrecordjacht te gaan; en met succes! Zijn palma-

res: 5x Nederlands kampioen steeplechase; 3x Ne-

derlands Indoor kampioen 3000 meter en 1x Neder-

lands kampioen outdoor op de 1500 meter. Vooraf de 

race indelen om tijden vast te stellen per kilometer 

was zijn strategie. Ja, bij Theo moet alles in de hoog-

ste versnelling. Gelukkig hebben zijn vrouw en zoon 

geleerd goed om te gaan met de drive van Theo. In 

het weekend gaat hij graag wandelen met zijn vrouw 

(met wie hij volgend jaar 40 jaar getrouwd is); dat 

geeft wat rust, vertelt Theo. Hij is blij met de steun 

en de ruimte die hij van zijn vrouw krijgt om zo inten-

sief met sport bezig te zijn.  

Maar alles wat met sport te maken heeft, wekt zijn 

interesse, mits het maar topsport is. Hij volgt alles op 

sportgebied op TV en is groot fan van Max Verstap-

pen, Jeffrey Herlings, Mathieu van der Poel en PSV. 

Tja, dan heb je het inderdaad over de absolute top! 

Maar hij weet ook veel van de Tour de France en het 

ATP tenniscircuit. Hij heeft verschillende TV abonne-

menten zodat er geen enkele belangrijke sportge-

beurtenis aan zijn aandacht ontsnapt. Natuurlijk kijkt 

hij wekelijks naar alle golfwedstrijden en speciaal de 

Majors. 

Als hij weer even aan een adempauze toe is, vraag ik 

Theo naar zijn DJ activiteiten. Ook dat blijkt er al van 

jongs af aan in te zitten, want hij laat weten al vanaf 

zijn 7e jaar met muziek bezig te zijn. 

Hij somt de zaken op waar hij zoal muziek heeft ge-

draaid zoals de Sleutel, de Rooie Sok, Uilenspiegel en 

de Bolero. Daarnaast was hij vaak aanwezig op 

“feesten en partijen”. Zijn hele zolder ligt vol met sin-

geltjes, Elpees, bandjes en DVD’s, zo laat hij weten. 

Een speciale voorkeur voor een bepaald genre heeft 

hij niet, maar we bomen toch verder over Deep Pur-

ple, Metallica, Nirvana en Pearl Jam. Eddy Vedder 

vinden we beiden een geweldige zanger. 

 

Er brandt me toch nog 1 vraag op de tong. “Hoe kom 

je met jouw fanatisme, ongeduld en gedrevenheid op 

een golfbaan terecht” wil ik weten. Theo vertelt dan 

dat hij met de golfsport in aanraking kwam door zijn 
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fitness werk. Dat past feilloos bij elkaar omdat vooral 

de houding van de rug erg belangrijk is bij het golfen. 

En zo kon hij die 2 activiteiten goed combineren, al-

leen…. Ook hier kwam de topsporter in hem naar bo-

ven. Waar wij het golfen als een aangenaam en spor-

tief bezig zijn ervaren, is het voor Theo pure sport 

waarin hij ook weer de kampioen wil zijn. Maar hij 

golft slechts 1x keer per week tijdens de VVMM en 

dat is - voor een ADHD’er - eigenlijk te weinig, zo 

stelt hij.  

Tot slot geeft Theo aan dat zijn grootste uitdaging is 

om de putters niet meer door de lucht te laten vlie-

gen, maar de rust te bewaren op de golfbaan. Ik zeg 

toe te proberen mijn golfswing te verbeteren met be-

hulp van het E-book: “Verbeter je golfswing en ver-

laag je handicap”. Nu voor de prijs van slechts € 9,95. 

 

Want wie wil er niet van een wereldkampioen win-

nen?  

 

   Hans de Keijzer 

 

 

 

 

 

 

 

 

Update Old Grand-Dad VGC 

Op dit moment hebben we nog steeds 85 donateurs 

die gezamenlijk € 2.547,50 hebben ingebracht in de 

nationale pot. Daarvan is in dit jubileumjaar al een 

bedrag van € 197.325,= geschonken aan 64 pro-

jecten in Nederland.  

Ik noem de meest recente. 

• De Honingraad in Warmerhuizen, een woonplek 

voor jongeren met een verstandelijke beperking: 

€ 2.750 voor de aanschaf van een buiten-
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tafeltennistafel 

• Radboud UMC Amalia Kinderziekenhuis: € 3.000 

bijdrage aan snoezelruimte voor zeer jeugdigen 

• Stichting Plons in Rotterdam zet zich in voor kin-

deren met een beperking en kinderen uit een 

kwetsbare doelgroep: € 1.300 voor de reparatie 

van de tillift, waarmee kinderen met een beper-

king aan boord kunnen worden gezet  

• Sportclub Flevostar in Dronten geeft jongeren met 

een beperking de kans om te sporten: € 2.000 

voor de aanschaf van sportmaterialen voor deze 

doelgroep. 

Onze donaties komen dus goed terecht. 

Overigens werd onze afdeling gecomplimenteerd met 

het feit dat wij de enige (!) afdeling binnen de regio 

Zuid-Oost Nederland waren, waarbij alle donateurs 

hun donatie al overgemaakt hadden. Dat compliment 

geef ik graag door aan onze donateurs. 

Het project wat ik in het vizier had en waarvoor ik 

inmiddels al een schenkingsaanvraag had ingediend, 

is niet doorgegaan. Jan Orie beoordeelt namens de  

OGD deze aanvragen zeer kritisch. We hebben de 

Valkenswaardse organisatie, die kinderen met een 

beperking opvangt en begeleidt, gevraagd om de 

jaarrekening. Hun accountant heeft toen aangegeven, 

dat zij bij nader inzien toch niet in aanmerking zou-

den komen voor een schenking van de OGD. Aan de 

ene kant jammer dat dit dus niet zijn beslag heeft 

gekregen, maar anderzijds geeft het wel aan dat er 

met onze donaties zorgvuldig omgesprongen wordt.  

Ik ben dus nog op zoek naar een vereniging of stich-

ting of een andere organisatie in Valkenswaard of 

omgeving, die zich bekommert om jongeren met een 

beperking. Als iemand van de lezers mij op het spoor 

kan brengen van zo’n organisatie dan hoor ik dat 

graag.  

Tot slot nog twee belangrijke data voor volgend jaar:  

op woensdag 14 mei wordt de jaarlijkse clubwedstrijd 

Old Grand-Dad gespeeld. De eerste 7 van die wed-

strijd kunnen afgevaardigd worden naar de regionale 

wedstrijd van de OGD in Zuid-Oost Nederland. 

Op 24 september wordt er een tweede OGD clubwed-

strijd gespeeld, just for fun. 

Noteer deze data alvast in jullie 

agenda. 

Peter van Dooremalen 

Clubconsul Old Grand-Dad Val-

kenswaardse Golfclub 

pvandooremalen@outlook.com 

0618 392 449 
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betekende 2 jaar lang iedere week naar Hoenderloo. 

Wij bleven daar een nachtje logeren, want het was 

twee dagen cursus. Ik heb altijd in Eindhoven gewerkt 

en mijn werk bij de politie altijd met veel plezier ge-

daan.” Helaas hebben we te weinig tijd om Will te la-

ten vertellen over zijn werk als politieman. 

Will heeft 2 kinderen (40 en 43 jaar) en één klein-

dochter (in Erp in de buurt van Uden) die deze maand 

5 wordt. “Die zou ik graag vaker zien.”  

Naast zijn werkzaamheden bij de politie, was Will 

sportmasseur voor de voetbalclubs Tongelre en Unitas. 

En zo leerde hij op zeker moment zijn tweede vrouw 

Lydie kennen. “Lydie werkte ook bij de politie en zij 

heeft altijd aan extreme duursporten gedaan Lydie 

was op zoek naar een sportmasseur. Op aanraden van 

collega’s kwam ze bij mij terecht. Ze kwam met een 

rugzak vol stenen uit Valkenswaard naar Achel in Bel-

gië waar ik na mijn scheiding woonde. Inmiddels zijn 

we 21 jaar getrouwd.” En dan begint Will over zijn 

Lydie te vertellen en de extreme sporten die ze doet. 

“Zoals de Eco Challenge en de RAID Gauloises. En ze 

werd ook, na meerdere voorrondes met een team 

vriendinnen kampioen van de Puma Challenge. De 

finale vond plaats in Lanzarote..” Ik onderbreek Will 

met de opmerking dat ik hém kom interviewen. Maar 

het is wel duidelijk hoe trots deze man is op zijn 

vrouw. Sport is kennelijk een rode draad bij Will en 

Lydie. “Ik heb weinig talent maar ik ben zeer gedreven 

om een sport goed te doen. Laatst heb ik geteld dat ik 

25 operaties heb ondergaan aan knieën, heupen, 

schouder en zo meer. Ik wilde altijd meer dan mijn lijf 

aan kon. Tja, en dan breek je wel eens wat.” 

Will en Lydie reizen veel, en ver. Ze verkenden o.a. 

Nepal, Tibet, Australië, Zuid-Afrika, gingen fietsen in 

Cambodja (Killing Fields en de Singing Tree). “In Viet-

nam kropen we door de Vietcong tunnels. Daar ben ik 

te groot van formaat voor, heb ik ontdekt. We hebben 

ook gefietst door de Mekong Delta. Fred Thomassen, 

Lydie’s broer ging ook mee naar Cambodja en Viet-

nam” Met hun (inmiddels 3e) camper reizen de twee 

door heel Europa. En dan gaan mee: de hond(en), de 

atb’s, de supplank, surfplank én natuurlijk ook de golf-

tassen. 

Het was altijd Wills droom om na zijn pensioen een 

zeilboot te kopen en dan weg te zeilen. “Maar ja, Lydie 

wilde graag blijven hardlopen… en dat gaat niet op 

een boot op zee… Dus besloten we in Zweden te gaan 

wonen. We gingen allebei naar Zweedse les, (heb ik 5 

jaar gedaan) en we kochten een huis, van Nederlan-

ders, in Uddeholm, zo’n 100 km boven Karlstad. Mooi 

aan het water. In de winter konden we er skiën en 

snowboarden. Aan de overkant van het meer was een 

prachtige golfbaan. Daar konden we zo met het bootje 

naartoe varen.” Will vertelt dat de golfbanen in Zwe-

den zijn aangelegd en worden beheerd door de staat 

en dat je verplicht een GVB moet hebben met hcp 36 

om er op te mogen spelen. Daarom deden Will en Ly-

Interview met Will van der Burgt 

Amper een week vóór de deadline bel ik Will van der 

Burgt op of ik hem mag komen interviewen voor de 

Teeshot. Gelukkig is hij direct bereid om ‘uitgehoord’ 

te worden. Vanwege de tijdnood besluiten Will en ik 

dat we elkaar de volgende dag, vrijdagmorgen, zullen 

ontmoeten in het clubhuis. Will moet er dan toch zijn 

in verband met de VVMM, onze herenmiddag. Hij is 

n.l. voorzitter van de VVMM-commissie én van de 

WeCo, voluit de Wedstrijdcommissie. Daarom wil ik 

graag een stukje over hem schrijven voor de rubriek 

die normaal ‘Op bezoek bij…. ‘ zou heten. 

 

Net als zoveel van onze 

vrijwilligers zegt Will, wan-

neer hem wordt gevraagd 

hoe hij vrijwilliger bij onze 

club is geworden: “Tja, 

iemand moet het toch 

doen… Maar het betekent 

wel dat ik soms drie keer in 

de week hier in het club-

huis bezig ben.”  

 

Will is geboren (’54) en getogen in Eindhoven. Met 

zijn HAVO-diploma op zak en al aangenomen in Til-

burg om Economie te studeren, besloot hij plotseling 

om zich samen met een goede vriend bij de politie 

aan te melden. En zo kwam Will in Heerlen terecht. 

Daar werden de politiestudenten in die tijd, we praten 

over 1973, intern in één jaar tijd klaargestoomd tot 

politieagent. 

“Mijn eerste post was op de Marconilaan in Eindhoven 

en ik was altijd op straat te vinden. Eerst surveillance-

dienst, 10 jaar bij de HBD (hondenbegeleidersdienst), 

10 jaar Internationaal Drugs en Vuurwapens, bij de 

BOD (Bijzondere Opsporings Dienst), dus ook veel 

gereisd, en ook buurtbrigadier geweest.” Tussen neus 

en lippen door beaamt Will dat de politie grossiert in 

afkortingen voor alle verschillende diensten en afde-

lingen. “En toen besloot ik uiteindelijk toch in Hoen-

derloo de opleiding leidinggevende te doen om inspec-

teur te worden. Ik wilde n.l. pro-actief bezig zijn. Dat 
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die zo’n weekendcursus golfles en behaalden in twee 

dagen hun GVB. Met een beetje smoezen met de pro/

instructeur kregen ze het voor elkaar om met een 

hcp36 weg te komen. “Op die golfbaan hebben we 

best vaak gespeeld. We moesten, als ik het me goed 

herinner, tussen de €6,00 en €12,00 in een envelop 

doen. Veel op basis van goed vertrouwen dus.”  

Echter… 

Voor Lydie was het moeilijk aarden in Zweden. “Ja, 

dat gaf toch een beetje spanning, daar ben ik eerlijk 

in,” zegt Will. “Uiteindelijk hebben we het huis in Zwe-

den toch weer verkocht en kochten we ons huis in 

Leenderstrijp. We wonen er inmiddels al weer 9 jaar. 

Ideaal voor ons, ook met de honden.” Will had twee 

Rhodesian Ridgebacks. Hij laat een foto zien van een 

prachtige hond met, wat ik ‘een aardige kop’ vind. “Dit 

ras heeft een bijzonder karakter. Als je hard roept, 

dan negeren ze je; ze gaan gewoon met de rug naar 

je toe zitten. Ik moest leren om met zachte stem com-

mando’s te geven. Anders krijg je niets gedaan… We 

hebben helaas nu nog maar één hond. De andere heb-

ben we in april dit jaar moeten laten inslapen.” 

Will kan zich niet meer herinneren waarom hij en Ly-

die de Valkenswaardse Golfclub kozen. Inmiddels zijn 

ze 7 jaar lid. Will werd al snel als vrijwilliger ingelijfd 

in onze club. “Eerst ben ik nog marshal geweest.”  

Ben Thijssen heeft Will destijds gevraagd om deel uit 

te maken van de VVMM-commissie. “We moeten het 

allemaal samen doen. Maar ik heb helemaal niks met 

computers; en dan is er opeens dat nieuwe systeem 

waarmee we moeten leren omgaan… Ha, daar hebben 

we de computer nerd,” zegt Will dankbaar wijzend op 

Paul Coelen die op dat moment de barruimte binnen-

komt. Paul begint meteen te vertellen dat hij iets 

heeft bedacht om het nieuwe systeem te slim af te 

zijn als er een wedstrijd is waarbij over 24 holes wordt 

gespeeld. Ik probeer het een beetje te volgen. Eerlijk 

gezegd, snap ik er weinig van en ik vraag me af of Will 

er (veel) meer van snapt. Gelukkig snapt Will wel alles 

van golf: inmiddels heeft hij course handicap 14 op 

onze baan. 

Will maakt aanstalten om zich bij Paul te voegen ach-

ter de tafel van de wedstrijdcommissie. Het is me dui-

delijk dat dit interview beëindigd is en dat de heren te 

druk zijn om aandacht aan mij te schenken. Ze bedan-

ken me nog wel even voor het feit dat de ruimte al 

lekker warm is… Hoezo? De heren menen dat mijn 

Peter op afstand de verwarming heeft aangezet, om-

dat hij op de hoogte was van dit interview, zodat Will 

en ik niet in de kou zouden zitten… 

Maar als ik thuis kom, zegt mijn Peter 

van niks te weten...  

 

   Gea Bloemen 
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Wedstr i jdprogramma 2024/2025       
(onder voorbehoud) 
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 iGolfMIX seizoen 2025 

 

Wij zoeken gezellige spelers, die ons team voor ko-

mend seizoen willen versterken. 

In het seizoen spelen we 5 wedstrijden op verschillen-

de grote banen. In elke wedstrijd zijn de eerste 9 ho-

les matchplay in dubbels en de tweede 9 holes match-

play single. 

Alle holes worden gespeeld en per hole zijn er 2 pun-

ten te verdienen. Per wedstrijddag hebben we 6 wed-

strijdspelers nodig; alle andere teamleden mogen ook 

meespelen voor de dagprijzen. 

Voordat de competitie begint, is er nog een introduc-

tiewedstrijd. Hoewel we allemaal ons best doen, staat 

de gezelligheid voorop. De teams blijven na afloop van 

de wedstrijd over het algemeen ook eten. 

We kunnen ons team tot 14 spelers aanvullen. Heb je 

zin om je aan te sluiten, neem dan contact op met 

Martinette. 

 

Rob, Tiny, Eddy, Toon, Jacqueline 

en Martinette. 

 

Martinette 0628 140 693 

Email: martinette-

derksen@gmail.com 

 

Onze nieuwe IT-omgeving 

De website www.valkenswaardsegolfclub.nl bestaat al 

een jaar of twintig en het is alweer dik tien jaar gele-

den, dat we de website hebben opgefrist. 

Toen hebben we ervoor gekozen ook de ledenadmi-

nistratie en de wedstrijdorganisatie aan de website te 

koppelen. De communicatie tussen club en NGF was 

heel beperkt: de club hield alle ledengegevens inclu-

sief de handicap bij en verwerkte alle scorekaarten 

zelf. Alle nodige functies hebben we zelf gespecificeerd 

en laten bouwen, precies zoals wij ze wilden hebben. 

Maar toen de NGF van alles ging wijzigen in de centra-

le organisatie (ledengegevens worden nu in beide rich-

tingen uitgewisseld, scorekaarten worden door de NGF 

verwerkt), moesten wij opdracht geven ons systeem 

daaraan aan te passen. En de rekening (€ 100 per ge-

werkt uur) kwam bij ons terecht. 

Het bedrijf dat onze website in 2012 bouwde is een 

paar jaar geleden overgenomen; de IT-ers die alles 

oorspronkelijk gebouwd hebben, vertrokken naar de 

USA. Het onderhouden / aanpassen van de oude web-

site werd daardoor steeds lastiger en dus duurder. 

We zouden alles opnieuw kunnen laten bouwen, bij-

voorbeeld door het bedrijf dat onze website de laatste 

keer heeft gebouwd, maar dat zou zo maar € 30.000 

mailto:martinettederksen@gmail.com
mailto:martinettederksen@gmail.com
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kunnen kosten. Dan kan het systeem wel weer 10 

jaar mee, maar nog steeds kan alleen een externe 

partij daaraan iets veranderen op met hoge kosten 

voor de vereniging. 

We hebben besloten het dit keer anders te doen: 

voor de communicatie met de NGF hebben we een 

bedrijf Nexxchange (voorheen Egolf4U) geselecteerd, 

dat dat voor veel andere golfclubs al doet. Daarmee 

komt de ledenadministratie en de wedstrijdorganisa-

tie ook bij Nexxchange te liggen. Dit systeem kost 

ons ca € 2.000 per jaar. 

En we bouwen zelf de website opnieuw in WordPress, 

een open systeem waarvoor overal ter wereld (en 

zelfs binnen onze club) deskundigheid te vinden is. 

Zo kost onze website minder dan € 100 per jaar. 

Deze overgang betekent veranderingen voor ieder-

een: voor alle leden, die bepaalde informatie niet 

meer kunnen vinden. En voor de wedstrijdcommissies 

en de ledenadministratie, die met nieuwe werkwijzen 

worden geconfronteerd. 

Op 28 oktober, nadat de DDD en de VVMM hun com-

petitie voor 2024 hadden afgerond, hebben we de 

knop omgezet: ons contact met de NGF loopt sinds-

dien via Nexxchange. Dat ging zonder haperingen. 

Ook de website werd die dag omgezet en praktisch 

alle inhoud van de oude website is overgezet naar 

WordPress bij een nieuwe provider. 

We willen voorkomen dat je als lid tweemaal moet 

inloggen: zowel bij Nexxchange als bij de website. 

We werken aan een mechanisme waardoor inloggen 

op de website betekent dat je automatisch inlogt bij 

Nexxchange.  

Op het moment van schrijven is dat mechanisme er 

nog niet. Alle informatie op de website is dus voor de 

hele wereld te bekijken. Daarom zijn “privacy-

gevoelige” zaken nog niet op de website geplaatst. 

De circa 250 (!) fotoalbums met gemiddeld 20 foto’s 

van wedstrijden en andere activiteiten sinds 2012 zijn 

wel van de oude website overgenomen, maar dus 

nog niet op de nieuwe website geplaatst. 

De locker-wachtlijsten zijn wel openbaar zichtbaar, 

maar als u de vermelding van uw naam bezwaarlijk 

vindt, stuurt u een berichtje naar de webmaster en 

we maken u anoniem. 

Beperkingen van de website 

Naast het ontbreken van de inlogfunctie hebben we 

ook nog even geen zoekfunctie en moet je informatie 

vinden via het menu. 

GreenFree is nog niet toegankelijk; via onze coördi-

nator Jos Baudewijns kun je toch vouchers bestellen 

als je de baan waar je wilt gaan spelen hebt uitgeko-

zen. Jos heeft daarvoor een VGC-account recht-

streeks bij GreenFree. 

De secretaris, baan– en wedstrijdcommissies  kunnen 

zelf nog geen informatie op de website publiceren. 

Wedstrijdverslagen en verslagen van de bestuursver-

gaderingen laten daarom nog even op zich wachten.  

Beperkingen van Nexxchange 

Nexxchange wordt gebruikt door honderden golfclubs 

in Europa en gaat geen wensen specifiek voor VGC 

inbouwen. Waar we o.a. tegenaan zijn gelopen... 

• De ledenlijst toont in principe alleen naam en 

(WHS-)handicap. Ieder lid beslist of zijn/haar mail-

adres en mobiele telefoon worden getoond. Een 

vast telefoonnummer kan niet worden getoond; 

daarover hebben we een klacht/verzoek tot aan-

passing ingediend. 

• Nexxchange toont nergens de baanhandicap (op 

onze eigen baan); die moet je dus zelf opzoeken in 

de handicapslagenlijst op de website (onder “De 

baan”). Daar proberen we iets op te verzinnen op 

de website. 

Wordt vervolgd. 

Leo Visser, Peter Nelissen, Peter Maathuis, Rob Derksen 

___________________________________________ 

Vragen / opmerkingen / geen inloggegevens (meer)? 

Mail naar: webmaster@valkenswaardsegolfclub.nl 
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Bezetting marshals bijna op peil 
Sinds enkele weken is met de komst van Martin Post-

ma, Henk Gerris, Gerard Duijsters en Rutger Gerrets, 

welkom heren, de bezetting zodanig ingevuld dat er 

nu op acht dagdelen een marshal aanwezig is op de 

golfbaan. We komen er nog 1 tekort om het rooster 

compleet te kunnen vullen. Het marshal-zijn vergt niet 

veel van je tijd en je draagt bij aan het ordentelijk en 

veilig verloop van het golfspel. Dus, mocht je hier 

meer informatie over willen krijgen, aarzel dan niet 

om even contact met me op te nemen. Ook dames 

zijn van harte welkom als marshal! 

Peter van Dooremalen 

Voorzitter Marshalcommissie 

 

Golf Were Di Jeugd 

Introductielessen Afslaan, Chippen en Putten  

We zijn verheugd om te berichten over de succesvolle 

introductielessen, die onlangs zijn georganiseerd voor 

leerlingen van scholengemeenschap Were Di.  

Deze lessen, verzorgd door enthousiaste vrijwilligers 

van de Valkenswaardse Golfclub, hebben de jongeren 

niet alleen de basisprincipes van het golfen bijge-

bracht, maar ook hun liefde voor de sport aangewak-

kerd. In drie inspirerende sessies hebben de pubers 

de fijne kneepjes van het afslaan, chippen en putten 

onder de knie gekregen. De vrijwilligers hebben hun 

kennis en passie voor het spel met veel geduld (vooral 

bij de 3 HAVO leerlingen) en enthousiasme overgedra-

gen, wat resulteerde in een leerzame en gezellige er-

varing voor alle deelnemers.  De afslag was een van 

de hoogtepunten, waarbij de jongeren leerden hoe ze 

hun kracht en techniek konden combineren voor de 

perfecte drive. Bij het chippen kregen ze tips over 

precisie en afstand, terwijl het putten hen leerde hoe 

belangrijk focus en gevoel zijn op de greens. Het is 

geweldig om te zien hoe de jeugd samenkomt en ple-

zier heeft in het spel, terwijl ze tegelijkertijd belangrij-

ke vaardigheden ontwikkelen. We zijn dankbaar voor 

de inzet van onze vrijwilligers, die hun tijd en ervaring 

hebben gedeeld om de volgende generatie golfers te 

inspireren. We kijken ernaar uit om deze lessen in de 

toekomst voort te zetten en meer jeugdigen te ver-

welkomen in onze golfcommunity.  

Wij, Jos Baudewijns (coördinator), Kees van der Heij-

den, Hein Schaeken, Jos Tillmanns, Sera Brouwers, 

Ger Jeurissen en ondergetekende, hebben er zelf ook 

veel plezier aan beleefd. 

 

Martinette Derksen 

 

Onder de Berkenboom 

Hoor wie klopt daar kinderen, of Stille Nacht, Heilige 

Nacht. We persen ons met deze bekende liedjes door 

de donkere dagen voor de Kerst heen. Eerlijk gezegd 

is het niet mijn favoriete tijd van het jaar en gelukkig 

helpen de feestdagen en een – hopelijk – leuk oliebol-

lentoernooi, om door deze wintermaanden heen te 

ploegen. 

Jarenlang verheugden we ons op deze tijd van het 

jaar, omdat we dan met het hele voetbalteam uit onze 

toenmalige woonplaats Nuth – inclusief aanhang – 

naar Oostenrijk trokken om tussen het drinken door 

ook af en toe te skiën. Ik zal daar niet verder over 

uitweiden, maar laat je fantasie maar de vrije loop en 

dan zal het beeld dat dan ontstaat de werkelijkheid 

wel benaderen. “Aber das war einmal”, want de zo-

veelste verhuizing bracht ons 170 kilometer verderop 

en daarmee was het gezamenlijk op vakantie gaan 

afgelopen. O ja, het skiën hebben we – mijn vrouw en 

ik - nog enkele jaren gedaan in Frankrijk, maar toen 

we dagenlang binnen moesten blijven vanwege hevige 

sneeuwval en ons appartement ook nog eens werd 

leeggeroofd, hebben we de pijp aan Maarten gegeven. 

Nee niet onze golf-Maarten, maar dat snappen jullie 

wel. Sinds die tijd zochten we het vooral heel ver weg 

en bij voorkeur lekker warm. Maar ja, ook dat wordt 

minder, omdat we ook een beetje mee willen helpen 

aan verbetering van het klimaat. Maar een tripje naar 

Vilamoura in de Portugese Algarve is nog wel te doen 

en ook zeker de moeite waard. Rondom het plaatsje 

liggen 5 prachtige golfbanen, terwijl in het nabij gele-

gen Vale de Lobo nog eens 3 banen liggen.  

 
Nu heb je aan 1 baan meer dan genoeg, maar de kans 

is dan iets kleiner dat je Louis van Gaal of Ronald 

Koeman tegen het lijf loopt. Maar of dat nou zo’n ge-
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greens er weer uitstekend bij lagen. 

Nog meer klein leed vernemen we omdat het in de 

kleedkamers van onze golfclub soms wat aan de 

koude kant blijkt te zijn. Maar met de hartverwar-

mende feestdagen in het vooruitzicht moet dat pro-

bleempje toch snel opgelost kunnen worden. 

Bijgaande foto 

kregen we van 

een van onze 

golfers toegezon-

den, zonder ver-

der commentaar. 

Daar houden we 

het ook maar 

bij…. 

Overigens kregen we ook nog wat opmerkingen over 

golfkarren, die voor de greens worden gezet, maar 

we gaan er van uit dat iedereen inmiddels weet dat 

dat niet de bedoeling is. Kom, laten we het vrolijk 

houden in deze donkere dagen, waarin we binnen 

onze golfclub ook nog wat ontluikende nieuwe liefde 

ontwaren. Maar daar gaan we niet verder op in, dat 

past ons niet. 

Iedereen die golft, heeft ongetwijfeld wel eens een 

balletje naar de eeuwige jachtvelden geslagen. Beter 

gezegd, naar een onvindbare plaats. Zeker in de 

herfstperiode wil er nog wel eens een golfballetje 

stiekem onder een blaadje kruipen om even van ons 

slagwerk af te zijn. Maar ja, zo raak je wel je golfbal-

letjes kwijt, als je hem tenminste na 3 minuten nog 

niet terug hebt gevonden. Geen zorg daarover want 

we bevinden ons in goed gezelschap. Zo las ik dat er 

jaarlijks – all over the world – zo’n 300 miljoen bal-

len verloren gaan. Maar... die moeten toch ergens 

blijven? Als je dan verder leest dat er jaarlijks 1,2 

miljard golfballen gekocht worden dan moet er toch 

ergens een probleempje ontstaan. Ja, toch? Knappe 

koppen hebben overigens een oplossing gevonden 

voor die verloren gaande golfballetjes door er een 

soort chip in te bouwen. Zal wel een paar centen 

kosten, maar toch leuk als ze als poedelprijs worden 

uitgereikt. Je verstand kun je blijkbaar thuis laten, 

want dat zit in het balletje. 

mis is… 

Maar goed terug naar de golfclub en de rubriek 

“Onder de Dennenboom”. Deze keer geen uitgebreid 

verhaal over de regenval of de rood/groene paaltjes. 

Nee, nu kijken we vooral terug op de geweldige com-

petities en wedstrijden die de afgelopen maanden ge-

speeld zijn. Een compliment voor de leden van de 

wedstrijdcommissie is zeker op zijn plaats! In deze 

Teeshot een compilatie van de gehouden wedstrijden. 

Was er dan helemaal niets 

te beleven de afgelopen 

maanden bij onze golfclub? 

Natuurlijk wel. Het begon 

nog met “klein leed” toen 

Petra van de Heijden vol 

trots liet zien dat ze niet 

alleen het golfballetje goed 

kan raken maak ook de ro-

de paaltjes die de golfcour-

se markeren bij hole 6. 

Maar die paaltjes blijken 

daar niet zo goed tegen 

bestand. Overigens bevindt ze zich in goed gezelschap 

want ook ondergetekende presteerde datzelfde op 

hole 5. Ach ja, het plastic is ook niet mee wat het ge-

weest is zullen we maar zeggen… 

 

Nog wat klein leed werd veroorzaakt door een overij-

verige medewerker van de gemeente. Aangekomen 

bij hole 4 moeten we wachten want net op dat mo-

ment wordt de green geschoren, vervolgens de bun-

ker aangeharkt en wordt er een nieuwe hole geslagen. 

Moet gebeuren, dus... geduldig wachten. Vervolgens 

treffen we op hole 5 dezelfde medewerker aan met 

dezelfde activiteiten. En ja, je raadt het al: dito op 

hole 6 en – of de duvel er mee speelt - vervolgens 

ook weer op hole 7 diezelfde – overigens alleraardig-

ste - gemeentemedewerker met dezelfde werkzaam-

heden. Maar gelukkig redde de gong ons want op dat 

moment bleek de schafttijd (of lunchpauze) te zijn 

aangebroken. Dus afslaan en uitholen op hole 7 en op 

naar hole 8.  

Aangekomen bij de afslag 

van hole 8 liet de baan-

commissie zich van haar 

beste zijde zien door daar 

een nieuwe afslagmat te 

plaatsen. Maar zo’n nieuw 

tapijt voelt aan als een 

deinend schip en ook het 

balletje wil maar niet stil-

liggen. Voordeel is wel dat 

je er blijkbaar zeemansbe-

nen van krijgt (of is dat nu 

ook veranderd in zeemensbenen of zoiets?). Uiteinde-

lijk lukte het toch om af te slaan, maar het werd al 

met al geen golfrondje waarin we het snelheidsrecord 

konden breken. Maar het resultaat was wel dat de 
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Nu we het toch over golfballetjes hebben. Ik las on-

langs dat de eerste golfballetjes vervaardigd werden 

door in elkaar gewikkeld touw. Nu heb ik regelmatig 

het gevoel dat ik nog met dergelijke balletjes speel, 

want eerlijk gezegd bestaan mijn balletjes uit allerlei 

bij elkaar gevonden exemplaren. De meeste zijn ooit 

wit geweest, maar er zitten ook gele, oranje en roze 

balletjes bij en de merken zijn van de meest uiteenlo-

pende pluimage. Harde en zachte ballen, het maakt 

mij allemaal geen bal uit. Gelukkig gaf een golfexpert 

aan dat het belangrijkste is dat je vooral met eenzelf-

de bal speelt. Dat komt dus volgende keer bovenaan 

op het verlanglijstje te staan. Dan kan eindelijk mijn 

handicap verder dalen.  

 

Een goedkopere manier 

is om zuinig te zijn op 

je ballen en – zeker op 

de driving range – goed 

naar de ballen te zoe-

ken. Dat hoeft niet bin-

nen 3 minuten. 

Als beloning vind je 

soms meer dan de ver-

loren bal, getuige bij-

gaande foto. Leuk hoor, 

alleen missen we ka-

bouter Piggelmee.  

 

Eind oktober groeit de spanning bij de IT-nerds van 

onze golfclub. De bestaande site wordt vervangen 

door een nieuwe die ook nog eens gekoppeld moet 

worden met de ledenadministratie en connectie heeft 

met de NGF-computer. Omdat ik er totaal geen ver-

stand van heb (dat beweer ik altijd, want dan hoef ik 

nergens bij te springen en mijn kleinkinderen vinden 

overal een oplossing voor) vind ik het des te knapper 

dat er, naast veel golftalent, ook zoveel IT-talent bin-

nen de club “voorradig” is. Maar ook voor onze IT-

nerds is het natuurlijk allemaal heel spannend en tijd-

rovend. En dan maar hopen dat de leden snel het 

nieuwe account kunnen aanmaken en de weg weten te 

vinden op de nieuwe site. Gelukkig lukt het bij mij 

meteen, dus dan moet het voor iedereen een koud 

kunstje zijn (zou je denken…).  

 

Het oude jaar is bijna aan zijn eind gekomen, dus 

hebben we de neiging om het nieuwe jaar te beschou-

wen. Terugkijken doen we liever niet, daar krijg je 

maar een stijve nek van. Ik hoorde bijvoorbeeld dat 

de premier van Zuid-Korea golfles gaat nemen, zodat 

hij samen met de a.s. president van de USA een rond-

je kan lopen en tussen de holes door de problemen 

van de wereld door kan nemen. Niets nieuws, want 

dat doen wij ook altijd! Alleen luisteren ze niet naar 

onze (eigen-)wijsheden! 

Eerlijk gezegd, kletsen we aardig wat af tijdens onze 

golfrondjes. Dat gaat van een leuke dame die passeert 

tot de oorlogen in de Oekraïne en Gaza. Welnu, daar-

tussen passen genoeg onderwerpen om de concentra-

tie van het golfen naar de bliksem te helpen. Natuur-

lijk hebben we het over het weer, over een nieuw 

maltbiertje, een net-niet birdie, ons huidige kabinet of 

over Sera Brouwers en Ad Strijbosch die steeds meer 

prijzen opstrijken. Ook over de nieuwe website, waar-

na we toch maar even Peter raadplegen om het inlog-

gen eindelijk tot een succes te maken.  

 

Intussen wordt de baan weer wat natter, de dagen 

een stukje korter en raadplegen we de clubsite om te 

kijken of de baan op mogen. Maar bovenal hopen we 

dat dreigende wereldproblemen worden afgewend en 

we met frisse (golf-)moed het nieuwe jaar kunnen 

beginnen. Geniet van de feestdagen en probeer je 

goede voornemens ook waar te maken. Ik neem mij 

voor om – voor het eerst – een setje nieuwe golfballe-

tjes kopen. Fijne feestdagen, een gezond 2025 en ho-

pelijk tot ziens op de nieuwjaarsborrel! 

 

Hans de Keijzer 

 

Ledenaantal 2024 

Een korte update. 

We begonnen dit jaar met 383 leden. In de loop van 

2024 zijn Jos Coppen, Hélène de Best, Karin van Son 

en Patrick van Laarhoven ons ontvallen. 

Door een behoorlijk aantal nieuwe leden (en opvallend 

veel in de laatste 3 maanden van het jaar) hebben we 
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aan het eind van deze competitie de afsluiting plaats 

onder het genot van een heerlijke pizza.  

                             

 
Aan het eind van de dag worden de winnaars gehul-

digd: 1e plaats voor Sera Brouwers en als 2e is Anja 

Ingelse uit de bus gekomen. Geweldig gedaan da-

mes! 

Analoog aan de dames vindt in dezelfde periode de 

heren competitie plaats: de VVMM. Niet onvermeld 

kan blijven dat de spanning hier tot in elke haarvezel 

voelbaar was, zo dicht zaten de potentiële winnaars 

bij elkaar. Lang voerde Piet Lavrijsen de ranglijst 

aan, maar de laatste weken kwam er wat sleet op 

zijn spel en verloor hij nodeloze punten (conditie 

Piet?). In zijn kielzog zat – zoals gewoonlijk – Eddie 

Kox, terwijl de laatste weken Ben Olde Engberink 

sterk kwam opzetten. De verwachting was dan ook 

dat de winnaar uit deze 3 kanshebbers zou komen.  

Vrijwel niemand had in de gaten dat Ad Strijbosch op 

sluipende wijze naderbij was geslopen, om vervol-

gens op de laatste dag genadeloos toe te slaan. Piet 

viel zo uit de top 3; Eddie en Ben moesten de 2e 

plaats delen en AD glorieerde zoals alleen hij dat 

kan! 

 
Na die competities is het de beurt aan de Weco voor 

thans (eind november) 406 leden. Een mooie aanwas 

zou je denken, maar van die 406 hebben er 19 laten 

weten hun lidmaatschap per 1 januari a.s. niet voort 

te zetten. En de praktijk leert dat, wanneer de contri-

butiefactuur wordt ontvangen, er altijd een paar le-

den zijn, die “waren vergeten” op tijd op te zeggen en 

dat alsnog doen. 

Maar alles overziend is ons ledenaantal over de jaren 

gezien tamelijk stabiel. Dat betekent dat we ons pri-

ma redden met de huidige contributiebedragen. 

 

 

 

   Peter Maathuis 

   Penningmeester 

 

 

 

 

 

Wedstrijdverslagen WeCo, DDD, VVMM 

In de afgelopen maanden is onze wedstrijdcommissie 

(WeCo) weer volop bezig geweest met het organise-

ren van wedstrijden. Daarnaast kennen we ook de 

damescompetitie (DDD) en herencompetitie (VVMM), 

met ieder een eigen wedstrijdleiding. Zodoende is er 

voor elk wat wils bij onze golfclub. We gaan niet uit-

gebreid rapporteren over al die gespeelde wedstrij-

den, maar willen wel in ieder geval de winnaars ver-

noemen van de diverse competities en wedstrijden. 

Dit als aanmoediging en uitdaging voor diegenen die 

nog niet tussen deze wedstrijdtijgers waar te nemen 

waren. 

Natuurlijk starten we in de overzicht met de uitslag 

van de zomercompetitie. Op de 1e plaats eindigde het 

team van captain Ad Strijbosch met 39 punten.  

Op de 2e plaats eindigde met 38 punten het team van 

Gerard Engelen en de 3e plaats was voor het team 

van Toon van den Berg. 

 

Op iedere dinsdagmiddag vindt de damescompetitie 

plaats onder de noemer: DDD. Traditiegetrouw vindt 
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aan het eind van deze competitie de afsluiting plaats 

onder het genot van een heerlijke pizza. 

En uiteraard worden de winnaars gehuldigd: de 1e 

plaats is voor Sera Brouwers en als 2e is Anja Ingelse 

uit de bus gekomen. Geweldig gedaan dames! 

Analoog aan de dames vindt in dezelfde periode de 

heren competitie plaats: de VVMM. Niet onvermeld 

kan blijven, dat de spanning hier tot in elke haarvezel 

voelbaar was, zo dicht zaten de potentiële winnaars 

bij elkaar. Lang voerde Piet Lavrijssen de ranglijst 

aan, maar de laatste weken kwam er wat sleet op zijn 

spel en verloor hij nodeloos punten (conditie Piet?). 

In zijn kielzog zat – zoals gewoonlijk – Eddy Kox, ter-

wijl de laatste weken Ben Olde Engberink sterk kwam 

opzetten. De verwachting was dan ook dat een van 

deze 3 kanshebbers de winnaar zou worden. 

Vrijwel niemand had in 

de gaten, dat Ad Strij-

bosch op sluipende wij-

ze dichter bij de top 

was gekropen, om ver-

volgens op de laatste 

vrijdag van de competi-

tie genadeloos toe te 

slaan. Zo viel Piet uit 

de top-3; Eddy en Ben 

moesten de 2e plaats 

delen en Ad glorieerde 

zoals alleen hij dat kan! 

Naast de dames– en herencompetities is de WeCo 

ook actief om verschillende wedstrijden te organise-

ren. Dat gaat welhaast met een professionele zorg-

vuldigheid. Het klopt altijd en zelfs is er de afgelopen 

maanden de nodige inzet gepleegd om het weer wed-

strijdbestendig te houden. Hulde ook daarvoor!  

Natuurlijk hadden we het strokeplay-kampioenschap. 

Door het slechte weer in het voorjaar werd besloten 

om deze wedstrijden onderdeel te laten zijn van de 

DDD en de VVMM. We vermelden hier gemakshalve 

alleen de winnaars met de brutoscores. 

aan het eind van deze competitie de afsluiting plaats 
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dat een van de leden 

van de baancommissie 

deze wedstrijd won: 

John Grijseels. 

Goede 2e werd Rob 

Derksen en Jan Lamers 

viel ook in de prijzen: hij 

werd 3e.  

 

Op 7 november was het weer tijd voor de WeCo kop-

pelwedstrijd, deze keer georganiseerd door Loes en 

Jos. Een flink aantal koppels nam deel, waardoor zelfs 

enkele flights uit 6 personen bestonden. Maar met het 

speltype greensome is dat prima te doen. Goede 3e 

werden Hennie van der Heijden en Ton van Hees. Me-

de organisator Jos Baudewijns en zijn vrouw Carien 

behaalden de 2e plaats ofschoon zij over het gehele 

parcours de minste slagen gebruikten. 

Glorieuze winnaars wer-

den Peter Nelissen en 

Martin Vermeulen. 

P.S. Martin hoe zit het 

met het verlagen van je 

handicap zoals je be-

loofd hebt? 

 

Op 20 november was de herfstwedstrijd gepland, met 

daarin een parcours over 13 holes, dus inclusief de 

zwembadholes. Vooraf zagen we Gerard Engelen al 

met de sappige rookworst en de Jägerrmeister rond-

sjouwen, dus succes leek verzekerd. Helaas kwam 

het zwembad ons al tegemoet en moest de wedstrijd 

een week worden uitgesteld. Door de overvloedige 

regen was de baan onbespeelbaar. Helaas kunnen we 

door dit uitstel hier niets over de uitslag melden...  

 

Hans de Keijzer 

 
 

Bij de dames won Anja 

Ingelse, met als goede 

2e Sera Brouwers en de 

3e plaats was voor Mar-

rie van Dam.  

Bij de heren ging Theo 

Peeters met de overwin-

ning strijken; Toon van 

den Berg werd 2e en Jan 

Lamers bezette de 3e 

plaats.  

Om zo compleet mogelijk te zijn, vermelden we hier 

ook de uitslag van de vriendinnenwedstrijd. Op de 2e 

plaats eindigde Jose van der Wijst met Jeanette van 

Deursen en de eerste plaats werd ingenomen door 

Willeke Schoemaker met Truus Sanders. 

En de dag werd 

afgesloten met 

een door onze 

sponsor Hans 

Adriaans ver-

zorgd buffet, 

waarop Maar-

ten als een 

kloek paste.  

 

De koppelwedstrijd was een greensome wedstrijd die 

op 22 augustus werd gewonnen door de gebroeders 

Niek en Paul Coelen. Als 2e eindigden Betty Bonen-

kamp en Toon Wijnen. Goede 3e werden Maria van 

Velthoven en Nolly van Santvoort. 

 

De Wedstrijd der IJzersterken werd gespeeld in de 

eclectic vorm. Na een lekkere bak koffie met koek of 

cake togen de deelnemers naar de verschillende holes 

om te starten met hun wedstrijd. Deze werd bij de 

dames gewonnen door Nolly van Santvoort en bij de 

heren door Kees Roordink.  

Ze kregen ieder € 15,- bartegoed bijgeschreven, zo-

dat het geld toch binnen de vereniging blijft… 

 

Je moet maar durven! Op de vrijdag de 13e de wed-

strijd Heren vragen Dames te organiseren. Maar zoals 

we al eerder aangaven had de commissie ook deze 

dag alles onder controle, zelfs het weer. 

Na een spannende greensome wedstrijd was de uit-

slag: 

1. Lydie van der Burgt en Fred Thomassen (beter 

bekend als broer en zus) 

2. Hermine Hugen en Ad Strijbosch 

3. Sera Brouwers en Jan Lamers. 

 

Kort hierna vond alweer de volgende wedstrijd plaats, 

namelijk de cross country. De baancommissie had 

weer een uitdagend en voor sommige niet te bespe-

len parcours uitgezet. Het was dan ook niet vreemd 
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Wedstrijdprogramma 2025 

De Teeshot-redactie, hierboven gesnapt in een redactievergadering door 

fotograaf Gea, wenst alle lezers fijne feestdagen toe en een goed begin van 

een gezond en gelukkig 2025! 

         Gea ,  Hans ,  Karin ,  Peter 
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